
Formandens beretning.

Året er gået uden negative overraskelser. De penge vi har ofret extra på vejene de
senere år giver nu bonus i form af bedre holdbarhed og beskedne 
vedligeholdelsesomkostninger. Den grovere belægning er bedre til at dræne og 
vejopbygningen giver bedre afløb til siderne. Vi har stadig problemer med 
Poppelalle, som det ville være rart at få ensrettet. Jeg har talt med alle beboerne 
minus 2, og der er betydelig positiv interesse for omlægning, men kommunen er 
stadig svær at danse med. Den vil heller ikke hjælpe med fartdæmpende tiltag på
Villingerødvej. Derimod har de overgivet pasningen af Møllealle til vores 
entreprenør, hvilket bliver en klar forbedring. Dog ser det ikke ud til at kommunen
prioriterer dræning og afvanding af engarealerne højt. De holder også op med at 
klippe græsset ved pumpestationen ved åen. Så det gør vi selv.

Det har været til manges glæde at der nu bliver hentet haveaffald 2 x årligt. Det 
er lidt dyrt, men vi har jo pengene. Vognmanden påpeger at det ville være en stor
hjælp, hvis man stabler i højden i stedet for i længden. Bestyrelsen minder om at 
affald fra større fældninger og oprydninger ikke skal blive en byrde for foreningen.
Der er aftalt afhentning af haveaffald i første uge efter pinse og i første uge efter 
efterårsferien.

Formanden takker bestyrelsen for godt og venligt samarbejde og takker  
medlemmerne fordi de er blevet rigtig gode til at betale til tiden. 

Vi ønsker alle en god sommer.

Peter Falk, maj 2015,Dr.Mølle


